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PROTOKÓŁ 

z XLIX w kadencji 2018-2024 sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie                 

w dniu 29 września 2022 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Adamiec Krzysztof obecny   

2 Bator Monika obecna   

3 Biskup Wiesław nieobecny   

4 Frątczak Lidia obecna   

5 Krogulec Waldemar nieobecny   

6 Kuszewska Małgorzata obecna   

7 Kutwin Tomasz obecny   

8 Obara Mirosław nieobecny   

9 Pająk Arkadiusz obecny   

10 Pałac Marcin obecny   

11 Salwa Anna obecna   

12 Słoma Paweł obecny   

13 Stępień Małgorzata obecna   

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka obecna   

15 Zegadło Eugeniusz obecny   

 

obecni 12 

wszyscy 15 

procent 80,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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PRZEBIEG OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 

 

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 15:18 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec - 

Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 

 

p. Cezary Błach - Burmistrz Miasta i Gminy 

p. Urszula Nowak - Skarbnik Gminy 

p. Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji 

 

Zaproszeni goście : 
 

p. Andrzej Karpiński - Dyrektor Suchedniowskiego Ośrodka Kultury "Kuźnica" 

p. Małgorzata Wiśniewska - Dyrektor M/G Biblioteki Publicznej  

p. Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

 

Przewodniczący Osiedli i Sołtysi. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Stwierdzono obecność 12 radnych. 

 

 

3. Powołanie sekretarza obrad (radna Monika Bator). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej na sekretarza obrad powołał radną Monikę Bator. 

 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie projektu porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM odczytał projekt porządku obrad sesji. 

 

Do projektu porządku obrad nie wniesiono uwag i propozycji zmian. 

 

 

4.b. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 
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głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar nieobecny 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 
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5. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Miejskiej. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar nieobecny 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 
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6. Wystąpienia zaproszonych gości. 

 

Pani Ewa Antosik - Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 5 : 

- interweniowała w sprawie ustawionych przez pracowników ZGK pachołków na chodniku przy                

ul. Warszawskiej, od których kostka chodnikowa się wgniata, czy będą tam prowadzone jakieś 

prace? 

- poinformowała, że Urząd Wojewódzki w Kielcach wystąpił z wnioskiem informującym, że jest 

możliwość pozyskania dotacji na budowę lub modernizację dróg  gminnych w wysokości 80 %, 

natomiast 20% realizacji zadania musiałaby pokryć gmina ze swoich środków. Czy Urząd Miasta                

i Gminy w Suchedniowie zgłosił jakąś drogę w Gminie w ramach powyższego programu? 

 

Pani Teresa Sułek - Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 7 : 

- poruszyła potrzebę naprawy drogi w kierunku Rejowa (od ul. Stokowiec), 

- wskazała na potrzebę naprawy nawierzchni drogi w okolicy cmentarza (po zachodnie stronie 

torów kolejowych) gdzie występują solidne doły. Ktoś zasypał je płytkami z ostrymi krawędziami, 

co stwarza zagrożenie przecięcia kół poruszających się tam pojazdów. Wnioskowała o zasypanie 

grysem tych ubytków. 

7. Zgłoszenie wniosków i zapytań. 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM zwrócił się do Burmistrza MiG o dopilnowanie  

prac brygady roboczej, która remontuje ulice Mickiewicza i Bodzentyńską. Były tam 

przeprowadzane jakieś prace, poprawiano drogi, ale nadal dojazd tymi ulicami jest fatalny. 

 

8. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania. 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG: 

- w sprawie pachołków ustawionych na chodniku przy ul. warszawskie poinformował, że przyjrzy 

się sprawie i wyjaśni powód ich ustawienia w tym miejscu; 

- poinformował, że Gmina złożyła 2 wnioski na dofinansowanie do remontu dróg. Wnioski dotyczą 

przebudowy ulicy Choroszewskiego i remontu ul. Nowej i ul.Suchyni; 

- wyjaśnił, że jeżeli chodzi o bieżące utrzymanie dróg, naprawimy drogi jeżeli znajdą się dodatkowe 

pieniądze na te zadania. W połowie roku skończyły się środki na bieżące utrzymanie dróg i na 

koszenie traw. Ceny paliw i usług są obecnie tak wysokie, że przy planowaniu budżetu i wydatków 

na te cele w zeszłym roku nikt nie spodziewał się takich wzrostu kosztów, 

- poinformował, że na bieżąco jesteśmy w kontakcie z wykonawcą prac na drodze nr 751. 

Będziemy monitorować i na bieżąco zgłaszać aby drogi były naprawiane. 

9. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiedzy sesjami Rady Miejskiej. 

 

Informację z działalności międzysesyjnej Burmistrza oraz Urzędu Miasta i Gminy 

Suchedniów za okres od 30 czerwca 2022 r. do 29 września 2022 r. przedstawił Pan Cezary 

Błach - Burmistrz MiG (Informacja w załączeniu do protokołu). 

10. Projekt uchwały w sprawie zmian Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz Uzależnień Behawioralnych w 

Gminie Suchedniów na rok 2022. 

10.a. prezentacja tematu przez Przewodniczącą Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, 
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Projekt uchwały przedstawiła Pani Jolanta Łutczyk - Przewodnicząca Komisji (projekt uchwały 

w załączeniu do protokołu).  

10.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący 

Komisji. 

10.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

10.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian Gminnego Programu Profilaktyki                                       

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz Uzależnień 

Behawioralnych w Gminie Suchedniów na rok 2022. 

 

Uchwała Nr 324/XLIX/2022 w sprawie zmian Gminnego Programu Profilaktyki                                    

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz Uzależnień 

Behawioralnych w Gminie Suchedniów na rok 2022 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii oraz Uzależnień Behawioralnych w Gminie 
Suchedniów na rok 2022. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 
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4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar nieobecny 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

11. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych na terenie Gminy Suchedniów                       

do roku szkolnego 2022/2023. 

11.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Informację o przygotowaniu placówek oświatowych na terenie Gminy Suchedniów do roku 

szkolnego 2022/2023 przedstawiła Pani Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji (Informacja                     

w załączeniu do protokołu). 

11.b. dyskusja. 

Dyskusji nie odnotowano. 

12. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

dodatki do wynagrodzenia zasadniczego oraz wynagradzania za godziny ponadwymiarowe                  

i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Suchedniów. 

12.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji (projekt uchwały                       

w załączeniu do protokołu). 

12.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

12.c. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 
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Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący 

Komisji. 

 

12.d. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

12.e. głosowanie nad uchwałą zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego dodatki do wynagrodzenia zasadniczego oraz wynagradzania za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Suchedniów. 

 

Uchwała Nr 325/XLIX/2022 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego dodatki do wynagrodzenia zasadniczego oraz wynagradzania za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Suchedniów stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego 
dodatki do wynagrodzenia zasadniczego oraz wynagradzania za godziny ponadwymiarowe i 
godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Suchedniów. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 
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5 Krogulec Waldemar nieobecny 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

13. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Suchedniów o: - przebiegu wykonania budżetu 

Gminy Suchedniów za I półrocze 2022 r., - kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć, o których mowa w art.226 ust.3 

ustawy o finansach publicznych, - przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury 

za I półrocze 2022 r. 

13.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy Suchedniów za I półrocze 2022 r., oraz 

informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej, w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć, o których mowa w art.226 ust.3 ustawy o finansach publicznych przedstawiła Pani 

Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (powyższe Informacje są załączone do niniejszego protokołu). 

13.b. opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Gminy Suchedniów za I półrocze 2022 roku, 

 

Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Nr 68/2022 VIII Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 18 sierpnia 2022 r.                                        

w sprawie opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Suchedniów za I 

półrocze 2022 r. (uchwała w załączeniu do protokołu). 

RIO zaopiniowało pozytywnie powyższą Informację. 

13.c. przedstawienie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Suchedniowskiego 

Ośrodka Kultury "Kuźnica" za I półrocze 2022 r. przez Dyrektora jednostki, 

 

Informację o przebiegu wykonania planu finansowego przedstawił Pan Andrzej Karpiński - 

Dyrektor jednostki (pisemna Informacja w załączeniu do protokołu). 

13.d. przedstawienie informacji o przebiegu wykonania planu finansowego M/G Biblioteki 

Publicznej za I półrocze 2022 r. przez Dyrektora jednostki, 
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Informację o przebiegu wykonania planu finansowego przedstawiła Pani Małgorzata Wiśniewska 

- Dyrektor jednostki (pisemna Informacja w załączeniu do protokołu). 

13.e. dyskusja. 

Dyskusji nie odnotowano. 

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 

na lata 2022 – 2038. 

14.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały                           

w załączeniu do protokołu). 

14.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

14.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

14.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2022 – 2038. 

 

Uchwała Nr 326/XLIX/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2022 – 2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 
na lata 2022 – 2038. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar nieobecny 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

15. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2022. 

15.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały                            

w załączeniu do protokołu). 

15.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

15.c. dyskusja, 

 

Dyskusji nie odnotowano. 

15.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2022. 

 

Uchwała Nr 327/XLIX/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2022 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2022. 
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jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar nieobecny 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz ZA 

 

16. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

16.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 
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Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały                         

w załączeniu do protokołu). 

16.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Komisji. 

16.c. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

 

Pozytywna opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - 

Przewodniczący Komisji. 

16.d. dyskusja, 

 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG odnosząc się do podniesienia podatku od nieruchomości 

poinformował, że sytuacja w samorządach generalnie jest coraz trudniejsza i będzie się 

pogarszać. W trakcie roku zabrakło nam środków finansowych na bieżące utrzymanie. Już dzisiaj 

płacimy dużo większe rachunki za gaz. Ogłoszony jest trzeci przetarg na zakup energii elektr.                 

na przyszły rok. Cena za 1Wh/godz. wzrosła o 500%. W przyszłym roku czeka nas podwyżka 

płacy minimalnej, gdzie w skali całej Gminy jest to koszt, który przewyższy wpływ, które 

będziemy mieli ze zwiększonego podatku od nieruchomości. Rosną również odsetki                                         

od kredytów. Zamiast szukać pieniędzy na realizację spraw bieżących musieliśmy zabezpieczać 

środki finansowe na zwiększone raty kredytu. 

16.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie określenia wysokości stawek podatku                                      

od nieruchomości. 

 

Uchwała Nr 328/XLIX/2022 w sprawie określenia wysokości stawek podatku                                  

od nieruchomości stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 września 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 91.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 8.33 % nieoddanych głosów 3 20 % 
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Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław nieobecny 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar nieobecny 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Obara Mirosław nieobecny 

9 Pająk Arkadiusz ZA 

10 Pałac Marcin ZA 

11 Salwa Anna ZA 

12 Słoma Paweł ZA 

13 Stępień Małgorzata ZA 

14 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

15 Zegadło Eugeniusz WSTRZYMAŁ SIĘ 

 

17. Sprawy różne. 

 

Pan Kazimierz Matla - Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 3 pytał w sprawie wniosków 

dotyczących wypłaty dodatku węglowego. Jak będzie dokonywana weryfikacja czy osoby 

składające wnioski są uprawnione do przyznania dodatku węglowego. 

 

Pan Cezary Blach - Burmistrz MiG poinformował, że zasady dotyczące weryfikacji                                   

i przyznawania dodatku zostały określone w samej ustawie o dodatku węglowym. Odmowa 

przyznania dodatku węglowego będzie potwierdzana decyzją administracyjną,  od której każdy 

będzie mógł wnieść odwołanie. 

 

Pani Agnieszka Włodarczyk Mazurek - radna wnioskowała o przycięcie gałęzi drzew 

zasłaniających latarnie przy ul. Kieleckiej (na odcinku od ulicy Topolowej do ul. Żeromskiego). 

18. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zakończył obrady XLIX-ej w kadencji 

Sesji Rady Miejskiej. 
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    Protokołował                                   Sekretarz obrad                                   Przewodniczący 

                                                                                                                         Rady Miejskiej 

 

 

Mariusz Ślusarczyk                              Monika Bator                                 Krzysztof Adamiec 

 

 

 

 

Zapis transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkami: 

  

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów 

  

https://www.suchedniow.bip.doc.pl 

  

https://www.suchedniow.pl 
 

 

 

Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl 

https://portal.posiedzenia.pl/suchedni%C3%B3w
https://www.suchedniow.bip.doc.pl/
https://www.suchedniow.pl/

